
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Krzysztofa Majkowskiego

na 43. posiedzeniu Senatu
w dniu 5 listopada 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra Skarbu Pañstwa Aleksandra Grada

Proszê Pana Ministra o przedstawienie mi przes³anek, jakimi kierowa³ siê resort Skarbu Pañstwa
w momencie wyboru sposobu prywatyzacji spó³ek sektora elektroenergetycznego.

Proszê o wyjaœnienie, dlaczego Skarb Pañstwa proponuje pozostawienie sobie pakietu kontrolnego
w Polskiej Grupie Energetycznej (PGE), a jeœli chodzi o takie koncerny energetyczne, jak: Enea, Energa,
Tauron, to planowana jest ich sprzeda¿ poprzez gie³dê b¹dŸ inwestorowi bran¿owemu.

Czym wed³ug Pana Ministra ró¿ni¹ siê mieszkañcy naszego kraju obs³ugiwani przez PGE od tych
mieszkañców, którym energie elektryczna i cieplna bêd¹ dostarczane z podmiotów, które zostan¹ ca³ko-
wicie sprywatyzowane?

Krzysztof Majkowski




